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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Van olyan kórházi ellátás, ami miatt a betegeknek 
több száz kilométert kell utazniuk?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A hang.hu oldalon megjelent „Takács Péter szerint kártékony dezinformáció, hogy a betegeknek
több száz kilométert kell utazniuk„ című cikkben - többek között - a következőket írják:

„A holnapi napon MTI-közleményt fogunk kiadni a témában, abban minden szükséges információ
benne lesz. Addig is megnyugtatom, hogy egy betegnek sem kell több száz kilométert utaznia az
ellátásért, és egyben arra kérem, hogy az ilyen kártékony dezinformációkat ön is kezelje a józan ész
kritikájával  –  reagálta  az  egészségügyi  államtitkár  lapunk  Facebook-üzenetben  küldött
megkeresésére.

Takács  Péterre  annak  kapcsán  írtunk  rá  Messengeren  (és  e-mailben  is),  hogy  a  Nemzeti
Népegészségügyi Központ (NNK) a hétvégén húsz olyan kijelölő határozatot tett közzé, amelyek
értelmében az ország számos egészségügyi intézményében kórházi osztályok állnak le részlegesen
vagy teljesen.

(…)

A példátlan ellátási  zavarokról  árulkodó átalakítás kapcsán Takács Pétertől  egyebek között  azt
kérdeztük, mi idézte elő a kialakult helyzetet, államtitkárként vállalja-e mindezért a felelősséget,
illetve hogy mit üzen azoknak a pácienseknek, akik több száz kilométert kénytelenek utazni azért,
hogy ellátást kapjanak. Erre érkezett a cikkünk elején szó szerint idézett reagálás. Ezek után tettünk
még egy kísérletet arra, hogy megtudjuk tőle, kártékony dezinformációként az NNK határozatára
utalt-e, vagy a józan ész jegyében tekintsünk el a ténytől, hogy az Eger-Debrecen távolság 132
kilométer (oda-vissza 264 kilométer). Válasz cikkünk megjelenéséig nem érkezett.”



 

Kérdezem Önt:

Van olyan kórházi ellátás, ami miatt a betegeknek több száz kilométert kell utazniuk?

 

Budapest, 2024. január 14.
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